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Zápisnica zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 12. 04. 2023 formou videokonferencie  

 

Začiatok zasadnutia: 09.00 h 

Ukončenie zasadnutia: 09.40 h 

 

Prítomní poslanci: 20 poslancov (podľa prílohy – účasť poslancov) 

Neprítomní poslanci: MDDr. Veronika Drábiková, Mgr. Branislav Gigac, PaedDr. 

Iveta Lauková, Ing. Natália Svítková, Ing. Richard Takáč,  

 

Ďalší účastníci rokovania: 

Mgr. Alojz Vlčko – prednosta MsÚ 

Ing. Henrieta Pietriková – hlavná kontrolórka mesta 

JUDr. Róbert Pietrik – vedúci právnej kancelárie 

Mgr. Ivan Benca – vedúci referátu pre projekty a investície 

Ing. Beata Jelačičová – vedúca odd. správy a ekonomiky školstva.  

 

Zamestnanci mesta zabezpečujúci servis rokovania formou videokonferencie: 

Ing. Naďa Prilinská – vedúca kancelárie prednostu MsÚ 

Ing. Daniela Mendelová – referentka kancelárie prednostu MsÚ 

Ing. Ivan Kotrík – vedúci referátu informatiky  

Ing. Ľuboš Belanec – referent informatiky 

Mgr. Diana Dušeková Šurkalová  – vedúca kancelárie primátorky 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva formou videokonferencie bolo streamované na-

živo, na portáli YouTube, na kanáli Mesto Prievidza 

https://www.youtube.com/user/MestoPrievidza. 

 

K bodu 1)  
„Otvorenie“ 

 Michal Dobiaš, zástupca primátorky mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mest-

ského zastupiteľstva v Prievidzi (ďalej len MsZ) poslancov MsZ a zamestnancov 

mesta. V úvode ospravedlnil primátorku mesta z neprítomnosti na rokovaní. Rokova-

nie MsZ sa konalo formou videokonferencie.  

 

Na začiatku bolo účastných 19 poslancov, teda zasadnutie bolo uznášania 

a rokovania schopné.  

https://www.youtube.com/user/MestoPrievidza
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Michal Dobiaš menoval overovateľov zápisnice: PaedDr. Kvetoslavu Ďurčovú a Mgr. 

Júliusa Gálisa.  

Za skrutátorky určil zamestnankyne mesta:  Ing. Naďu Prilinskú a Ing. Danielu Men-

delovú. 

Keďže pri videokonferencii nebolo možné použiť na účel zaznamenania hlasovania 

poslancov technické hlasovacie zariadenie, poslanci hlasovali zdvihnutím ruky za 

použitia hlasovacieho hárka zvolenej farby s individuálnym číselným označením.  

 

Do návrhovej komisie odporučil predsedajúci zvoliť poslancov: Katarínu Čičmancovú 

– za predsedníčku, MVDr. Norberta Turanoviča – za člena a Ing. Lukáša Zeleníka  – 

za člena.  

MsZ uznesením č. 61/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici,  schválilo zloženie návrhovej 

komisie. 

Prezentácia: 19 prítomných poslancov 

Hlasovanie: 19 poslancov za 

 

Michal Dobiaš, zástupca primátorky mesta,   konštatoval, že návrh programu obdržali 

poslanci  v pozvánkach. 

 

Návrh programu: 

 

1) Otvorenie 

2) Návrh VZN mesta Prievidza č. 6/2023 o určení príspevkov od zákonných zá-

stupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a 

školských zariadeniach 

3) Informácia o projekte s názvom: „Rekonštrukcia cvičebného priestoru ZŠ s MŠ 

Prievidza, Ul. P. Dobšinského“ a možnosti čerpania finančných prostriedkov 

4) Záver   

 

K návrhu programu rokovania neboli vznesené žiadne pripomienky, ani návrhy.  

 

MsZ uznesením č. 62/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo program Mestského 

zastupiteľstva v Prievidzi na deň 12. 04.2023. 

Prezentácia: 20 prítomných poslancov  

Hlasovanie: 20 poslancov za  
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K bodu 2)  

 

Návrh VZN mesta Prievidza č. 6/2023 o určení príspevkov od zákonných zá-

stupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a škol-

ských zariadeniach predložila Ing. Beata Jelačičová, vedúca odd. správy 

a ekonomiky školstva.  

 S účinnosťou od 01. 05. 2023 sa mení a dopĺňa zákon č. 544/2010 Z. z. 

o dotáciách v pôsobnosti Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR v znení ne-

skorších predpisov. Štátnu dotáciu na podporu výchovy k stravovacím návykom die-

ťaťa bude možné poskytnúť na zabezpečenie obeda a iného jedla od 1. 5. 2023 

a bude sa týkať detí, ktoré navštevujú posledný ročník MŠ alebo základnú školu, pri-

čom rodič musí o príspevok písomne požiadať. Dotáciu získajú aj deti v MŠ, ktoré 

žijú v domácnosti, kde sa poskytuje pomoc v hmotnej núdzi.  

Návrhu VZN obsahuje aj zmenu výšky príspevku týkajúceho sa prípravného štúdia 

formou krúžku ZUŠ v elokovaných MŠ a to v sume 5 €/mesiac a štúdia 2. predmetu 

v skupinovej forme v sume 51 €/mesiac.  

 

Ing. Beata Jelačičová uviedla, že fyzické ani právnické osoby nepodali k návrhu VZN 

pripomienky. Komisie MsZ prerokovali návrh VZN, pričom pripomienku vzniesla len 

komisia finančná, majetková a podnikateľských aktivít, ktorá navrhla zmenu  v § 

8 takto: pôvodný text v bode 2 vypustiť a nahradiť textom:  „O poskytnutie dotácie na 

podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa zákonný zástupca dieťaťa písomne 

alebo elektronicky požiada v zariadení školského stravovania a žiadosť doručí obvyk-

lým spôsobom doručovania využívaným školskou jedálňou (osobne, schránka 

v školskej jedálni, elektronicky...)“. Helena Dadíková požiadala o bližšie vysvetlenie.  

Ing. Beata Jelačičová uviedla, že návrh komisie prerokovala s vedúcou školskej je-

dálne aj s ústredím, rodič môže podať žiadosť aj elektronicky, žiadosti sa musia 

uchovávať pre prípad kontroly dotácií. 

Michal Dobiaš ukončil rozpravu k predmetnému  návrhu VZN.  Z dôvodu, že návrh 

VZN nebol prerokovaný v MsR, predložil návrh na schválenie výnimky z Rokovacieho 

poriadku MsZ. 

MsZ uznesením č. 63/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo výnimku z Internej 

smernice č. 111 – Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Prievidzi – prero-

kovanie návrhu VZN mesta Prievidza č. 6/2023 o určení príspevkov od zákonných 

zástupcov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v školách 

a školských zariadeniach bez prerokovania v MsR. 

Prezentácia: 19 prítomných poslancov  

Hlasovanie: 19 poslancov za  
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MsZ uznesením č. 64/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo pripomienku 

k návrhu VZN mesta Prievidza č. 6/2023 o určení príspevkov od zákonných zástup-

cov detí, žiakov a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských 

zariadeniach – v §8  sa pôvodný text v bode 2 vypúšťa a nahrádza textom:  

„O poskytnutie dotácie na podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa zákonný 

zástupca dieťaťa písomne alebo elektronicky požiada v zariadení školského stravo-

vania a žiadosť doručí obvyklým spôsobom doručovania využívaným školskou jedál-

ňou (osobne, schránka v školskej jedálni, elektronicky...)“. 

Prezentácia:  20 prítomných poslancov  

Hlasovanie: 20 poslancov za  

 

MsZ trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov schválilo VZN mesta Prievidza č. 

6/2023 o určení príspevkov od zákonných zástupcov detí, žiakov a dospelých na 

čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach s pripomienkou: v §8  

sa pôvodný text v bode 2 vypúšťa a nahrádza textom:  „O poskytnutie dotácie na 

podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa zákonný zástupca dieťaťa písomne 

alebo elektronicky požiada v zariadení školského stravovania a žiadosť doručí obvyk-

lým spôsobom doručovania využívaným školskou jedálňou (osobne, schránka 

v školskej jedálni, elektronicky...)“ 

Prezentácia:  20 prítomných poslancov  

Hlasovanie: 20 poslancov za  

K bodu 3)  
 

Informáciu o projekte s názvom: „Rekonštrukcia cvičebného priestoru ZŠ s MŠ 

Prievidza, Ul. P. Dobšinského“ a možnosti čerpania finančných prostriedkov predložil 

Mgr. Ivan Benca, vedúci ref. pre projekty a investície.  

Projekt rieši rekonštrukciu malej a veľkej telocvične, náraďovne, herne 

a zriadenie sociálneho zariadenia pre imobilných obyvateľov. V telocvičniach dôjde 

k odstráneniu pôvodnej drevenej podlahy s dreveným roštom, položí sa nový drevený 

rošt s masívnou drevenou nášľapnou vrstvou hr. min 22 mm. V jednej z telocviční 

budú vyspravené obvodové steny presieťkovaním, zahľadením lepidlom 

a vymaľovaním.  Celkový rozpočet projektu je vo výške 177 886,90 €, požadovaná 

výška príspevku z fondu na podporu športu je 87 163,90 € (49 %) a kofinancovanie 

mestom Prievidza je vo výške  90 723 € (51%). 

Helena Dadíková sa pýtala  na časové rozhranie projektu.  Mgr. Ivan Benca 

uviedol, že doba hodnotenia projektov sa predlžuje, verejné obstarávanie je zrealizo-

vané. Ak by bola žiadosť schválená, realizácia by mala byť uskutočnená v priebehu 

letných prázdnin. PaedDr. Eleonóra Porubcová poznamenala, že v akomkoľvek čase 
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sa podarí danú rekonštrukciu zrealizovať, bude to vynikajúce. Mgr. Július Gális sa 

pýtal, či mesto v rámci tejto výzvy nemohlo pripraviť aj ďalšie projekty, nakoľko je 

potrebná obnova viacerých športovísk.  Hovoril o potrebe výmeny fólie,  ktorá vystiela 

„vaňu“ v krytom bazéne a dodal, že hrozia presaky.   Mgr. Ivan Benca uviedol, že 

posledný termín podania žiadostí je 17.4.2023.  Výzva bola otvorená 23. 12. 2022. 

Na celé Slovensko je vyčlenených 17,4 mil. €. Proces prípravy nie je jednoduchý, je 

potrebné spracovať projekt, zabezpečiť obstarávanie a vyčleniť v rozpočte prostried-

ky na kofinancovanie projektov. MVDr. Juraj Leporis sa pýtal, či sa v budúcnosti plá-

nuje aj obnova bežeckej dráhy na predmetnej škole.  Mgr. Ivan Benca uviedol, že 

nateraz nie je pripravený takýto projekt. Ing. Lukáš Zeleník požiadal, aby sa vedenie 

mesta zaoberalo aj stavom športoviska na ZŠ na Mariánskej ulici. Michal Dobiaš 

uviedol, že má dohodnuté stretnutie s riaditeľom ZŠ na Mariánskej ulici, s ktorým bu-

de riešiť aj predmetný podnet. MVDr. Vladimír Petráš sa vrátil k pripravenému projek-

tu a poukázal na zníženie svetlosti v zrekonštruovanej miestnosti.  Mgr. Ivan Benca 

uviedol, že ide o technické riešenie, ktoré spracoval projektant. Michal Dobiaš uzav-

rel rozpravu s tým, že v tejto fáze nie je možné už do procesu vstúpiť.  

MsZ uznesením č. 65/23, ktoré tvorí prílohu k zápisnici, schválilo predloženie 

žiadosti o poskytnutie príspevku za účelom realizácie projektu: „Rekonštrukcia cvi-

čebného priestoru ZŠ s MŠ Prievidza, Ul. P. Dobšinského“, zabezpečenie realizácie 

projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, zabezpečenie finančných pro-

striedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu do maximálnej výšky 90 723 

€, t.j.  51 % z celkových oprávnených výdavkov projektu, zabezpečenie financovania 

prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta Prievidza. 

Prezentácia: 20 prítomných poslancov  

Hlasovanie: 20 poslancov za  

 

K bodu 4)  
„Záver“ 

 Michal Dobiaš, zástupca primátorky mesta, poďakoval prítomným za aktívnu 

účasť a ukončil zasadnutie MsZ.  
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Zápisnica zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 12. 04. 2023 konané formou videokonferencie  

Pripomienky overovateľov zápisnice: 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Katarína Macháčková, primátorka mesta .......................................... 

 

Michal Dobiaš, predsedajúci MsZ    ......................................... 

 

Mgr. Alojz Vlčko, prednosta MsÚ    ........................................... 

 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, overovateľ I.  .......................................... 

 

Mgr. Július Gális,  overovateľ II.    .......................................... 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Naďa Prilinská, vedúca kancelárie prednostu MsÚ 

Prievidza 13.04.2023 

 

 

 


